

# 崇銘紡織企業有限公司

■ 負責人	:	陳俊嘉
-------	---	-----

- 網址:www.chungming.com.tw
- 地址:433 台中市沙鹿區永寧路 299 號
- ■電話:04-2665-7558

# 企業沿革

1988年	9 以傳統紡紗業起家,銷售短纖內裡布。
1992年	) 轉型銷售長纖針織布。
1994年	• 拓展圓盤、橫編、特利可得、拉歇爾等針織布料
	生產。
1996年	)開始直接外銷至美國、墨西哥、加拿大等國家。
2002年	)前進衣索比亞,運用AGOA(非洲成長機會法)
	免稅優惠條款,加工成衣轉銷至美國市場。
2010年	致力於研發機能紡織布料。
2012年	) 為縮短衣索比亞至美洲的運輸時程,我們拓展
	至海地共和國及馬達加斯加。
2014年	成立子公司竣騰紡織股份有限公司,以確保出
	口品質,降低不良率,開發客製化布料。
2021年	)成立品牌極奧有限公司,將機能布料延伸設計
	商品銷售。

# 主要產品

- 一、圓盤、經編、橫編等針織布:提供球裝制服、 運動護具、醫療護塾、寢飾傢俱、生活服飾、 鞋材及相關成衣與工業用布。
- 二、永續機能布料:導熱石墨烯、抑菌銅離子、木 漿冰涼、耐切防割、仿皮料、竹碳遠紅外線、 吸溼排汗、超潑水、濾菌複合材、抗 UV、防 火、耐黃變、細緻彈力等環保布料。

# 企業簡介

《一碼布;一片天》

崇銘紡織創立於1988年,用心經營紡織業,用 愛照顧好員工,致力邁向科技紡織美學。

專業研發策略厚植技術深耕開發,運用數位科 技、創新材料及製程核心設定,打造出與市場差異 化的科技機能布料,進一步整合並滿足客戶的客製 化及供應的需求。力求產品廣度、創新、時尚、舒適 等。不墨守成規、自我設限,勇於創新且不斷提供高 機能、高科技、高品質、高服務、高效益,發揮中小企 業的硬頸精神為台灣永續發展盡心力。



# 國際競爭力

- -、國際市場優勢:不跟隨潮流前進越南及大陸紡 織市場,大膽透過非洲成長機會法案(AGOA)及海地機會夥伴促進法案(HOPE)的免稅 優惠,選擇至未開發國家發展;提供缺乏資源 的低度工資未開發國家的成衣廠,將布料搭配 輔料及配件統籌一次裝櫃之服務。
- 二、專業於運動球裝 Sport uniform 布料競爭力: 堅守使用臺灣原料及生產(MIT),不斷提升 機能與品質。經由出口布料至非洲及拉美的成 衣廠加工,每年銷售逾 1,000 萬件機能性成 衣布料,成為北美市場球裝服最大的布料供應 商。

37

三、致力於機能紡織品、永續生產製造與管理:多項國際認證、研發許可及專利認證,客製化及永續機能布料,具有市場獨有性商品;採用最新科技與設備,降低能源消耗,延續使用率。透過線上線下觸及更廣的客戶群,迎合客戶全面需求,提升產品的使用價值。

第**25**屆 小巨人獎 出口績優中小企業 The 25th Rising Star Award

# 營運管理

- 一、研發管理:產品創新研發領先於市場需求;多次通過臺中市 政府、經濟部工業局、經濟部小型企業創新研發計畫、經濟 部 COVID-19 小型企業創新研發計劃、經濟部國際貿易局等 審查肯定。
- 二、生產與作業管理:使用智能製造設備控管,有效提升及優化 品質的生產速率;永續環保、降低碳排放量,並設置空污及 廢水的設備並取得相關環保證照。
- 三、財務管理:導入企業資源規劃系統(ERP),提高數據化管理、檢視成本與風險、存貨等控管。
- 四、未來展望:「有構思就有研發;有研發就有開發」,掌握生產 品質,秉持誠信,強化上中下游的產業供應鏈合作,帶動業 績,提升整體績效。

# 社會責任

- 一、2005年10月8日:崇銘紡織在衣索匹亞的阿羅米亞協助創辦學校,長期每年捐款,讓偏遠地區貧困小孩,也能 受教育來與世界接軌。
- 二、2020 年 8 月 31 日:捷克參議院議長維特齊率團訪台,崇銘紡織設計印有台灣與捷克所拼湊的愛心國旗的防疫科 技布口罩,協助國民外交捐贈給捷克訪問團。
- 三、2020年10月10日:新冠肺炎疫情,駐美代表處無法舉行國慶酒會,特別改用贈送防疫包;其中2020雙十閃亮機能布口罩「台美攜手、眾志成城,Taiwan-USA Stronger Together」,由崇銘紡織所設計及製作。
- 四、2021 年 5 月 31 日:疫情嚴 峻,崇銘紡織創新捐贈防疫 包,轉由臺中市政府贈予確 診者做防疫物資的使用。
- 五、2021 年 6 月 18 日: COVID-19 疫情,台灣疫情第 三級警戒,崇銘紡織是第一 位捐贈衛福部核可當時難取 得的醫療物資來力挺家鄉醫 護人員的辛勞。





- (1)布料紡織品主要出口至衣索比亞、馬達加斯加、墨西哥及加拿大等市場,提供運動服材料,與當地的製造 商連結,縮短運輸時間,成為北美市場最大之臺灣機能球裝布料供應商。
- (2)堅守臺灣生產布料,融合智能數位設備,提高製造效率及品質,自有研發團隊,擁有多項國際認證及研發 許可,獲得獨有機能布料市占率。
- (3)積極拓展市場,建立數位化行銷平台,擁有全國最長特殊定型機,設有同步捲支設備,適用各類型針織紡 織品,有效提升生產速率,採用半自動化節省人工支出。



# CHUNG MING TEXTILES ENTERPRISE CO., LTD.

- Owner: Jim Chen
- Website:www.chungming.com.tw
- Address : No.299, Yongning Rd., Shalu Dist., Taichung City 43351, Taiwan (R.O.C.)
- Tel:+886-4-2665-7558

#### **Business Items**

- 1. Circular, warp and weft knitted fabrics: for sports uniforms, lifestyle apparel, sports protective gear, medical pads, bedding, shoes, and other garment related and industrial fabrics.
- 2. Sustainable functional fabrics: thermally conductive graphene fabric, anti-bacterial copper fabric, cooling wood pulp fabric, anti-cut fabric, imitation suede fabric, far-infrared bamboo charcoal fabric, super wicking fabric, water repellent fabric, anti-bacterial composite fabric, anti-UV fabric, fire retardant fabric, anti-yellowing fabric, high-end jersey fabric and other environmentally friendly fabrics.



#### History 1988 Established Chung Ming Textiles Enterprise Co., Ltd. and mainly selling spun lining fabrics. Transformed the production of filament knitted fabrics. 1992 • <u>1994</u> Expanded the variety of knitting machines, such as Circular machine, Weft machine, Tricot machine, Raschel machine, and etc. 1996 Began to export fabrics to the United States, Mexico, Canada, and other countries. 2002 • Export fabrics to Ethiopia and other African countries via African Growth and Opportunities Act (AGOA) for tax exemption, cut and sew fabrics to garments, then transport them to the United Sates. 2010 Dedicated to develop functional knitted fabric. 2012 Shortened the transport time from Ethiopia to the United States. Expanded the export markets to the Republic of Haiti and Madagascar. 2014 Established a new factory, Creative Textiles Co., Ltd., which ensures fabric quality, reduces defective rate, and develops more customized fabrics. Established a new brand, JinOxy Enterprise Co., Ltd., which focus on B2C market by selling finished 2021 products, goods made from functional fabrics manufacture by Chung Ming textiles.

### Introduction

"Covering the sky one yard at a time"

Founded in 1988, Chung Ming Textiles manages the industry attentively, treats employees with heart, and commits to strive toward aesthetics of functional textiles.

We implement our professional R&D strategy into development, use digital technology, innovative materials, and core manufacturing setting to produce technologically functional fabrics. These differentiates us from the market and helps to fulfill clients' needs. We strive for textiles variation, innovation, fashion, and comfort by not sticking to rules nor imposing limitations. We are committed to high-performance, high-technology, high-quality, high-service, and high-efficiency. Nevertheless, we focus on sustainable development in Taiwan by altering our operation, energy consumption, and etc.



# (39) CHUNG MING TEXTILES ENTERPRISE CO., LTD.

# **Export Competitiveness**

- I. Advantages on international market: instead of following the trend and entering the textiles market in Vietnam and China, we boldly chose to move toward Third World countries, such as Ethiopia, Haiti, and etc. Through African Growth and Opportunity Act (AGOA) and Haitian Hemispheric Opportunity through Partnership Encouragement (HOPE), we are able to provide more economic benefits for our partners. In addition, we also provide one stop service, which is to assemble containers with all materials needed for making a garment.
- II. Specialization in fabrics for sports uniform: we adhere on using raw materials from Taiwan and manufacturing in Taiwan (MIT). This allows more than stability of our textiles, but also continuous improvements. After exporting fabrics to garment factories in Africa and Latin America for CMT, these garment factories produce more than 10 million pieces of functional garments annually. We therefore are the largest fabric supplier for the sports apparel market in North America.
- III.Committed to functional textiles and sustainable production and management: we have certifications by a number of international parties, R&D licenses, and variety patents from the functional fabrics we developed. We provide textiles customization and sustainable functional fabrics thus creating unique products for the market. Chung Ming uses the latest technology and equipment to reduce energy consumption thus creating less pollution. By reaching out to a wider customer base online and offline, we cater to the overall needs of our customers and enhance the value of our products.

#### **Operation Management**

- I. R&D Management: Our product innovation and development are ahead of market demand. It has been repeatedly reviewed and affirmed by Taichung City Government, the IDB and SBIR of the Ministry of Economic Affairs, and the Bureau of Foreign Trade of the Ministry of Economic Affairs.
- II. Production and Operation Management: Use intelligent manufacturing equipment to effectively improve and optimize quality production rates. We will continue sustainable environmental protection, reduce carbon emissions, install air pollution control and waste water facilities, and obtain environmental protection licenses.
- III.Financial Management: Importing enterprise resource planning system (ERP) to improve data management and review costs, risks and inventory.
- IV.Future Prospects: "Researching while having ideas; developing while doing research." Mastering the production quality with integrity. By strengthening the industrial supply chain cooperation of upstream, midstream and downstream to drive the business and improve overall performance.

# Social Responsibility

- I. October 8, 2005: Chung Ming Textiles helped to found a school in Oromia, Ethiopia. We donate every year to enable poor children in remote areas can also be educated to connect with the world.
- II. August 31, 2020: The President of the Czech Senate, visited Taiwan. Chung Ming designed a high-tech fabric mask with a heart-shaped Taiwan-Czech flag on it and donated to Czech delegation.
- III.October 10, 2020: Due to the COVID-19, Taipei Economic and Cultural Representative Office in the United States cancelled the National Day reception but donated personal protective equipment instead which included Chung Ming's functional fabric mask.
- IV.May 31, 2021: As the epidemic was severe, Chung Ming specially donated personal protective equipment, which were given to confirmed cases by the Taichung City Government for use as anti-epidemic supplies.
- V.June 18, 2021: During the level 3 epidemic alert of COVID-19, Chung Ming was the first enterprise who donated Ministry of Health and Welfare approved medical supplies to support local front line medical staff.





25<sub>屆 小巨人獎</sub> <u>結優中小</u>企

The 25th Rising Star Award